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Geachte bestuur, 

De door u ingestelde Raad van advies heeft zijn eerste vergadering gehad op 30 mei 

jl. De Raad heeft in de eerste plaats de rode draden rapportage van de visitaties 

besproken. In de eerste plaats verdient het proces van visitaties complimenten. De 

Rode draden rapportage geeft bovendien goed inzicht hoe het in het algemeen met 

de OD-en is gesteld.  

Het blijkt dat een flink aantal OD-en de robuustheidscriteria per 1 april 2026 niet gaan 

halen. Sommige hebben meer tijd nodig en de Raad vindt dat die ook gegund moet 

worden. Tegelijk moet wel kritisch gekeken worden naar de OD-en die het echt niet 

gaan halen.   

Er zijn ook veel goede voorbeelden en het zal inspirerend zijn die ook te benoemen. 

Die staan nu niet in de rapportage; deze is algemeen opgesteld.  

Voor het tweede traject beveelt de Raad het volgende aan. 

Focus niet te veel op de organisatie van de OD-en zelf. Natuurlijk moet gekeken 

worden naar de verbeterpunten, maar als het alleen daarom gaat, valt de inspiratie, 

die er nu duidelijk is, wellicht weg. Uitgangspunt van alle activiteiten moet zijn de 

verbetering van de kwaliteit van de leefomgeving. Dat is immers waar alles om 

begonnen is. Is er verbetering opgetreden in de leefomgeving al gevolg van de 

activiteiten op het gebied van VTH? Beoordeel hoe het bestuur van de OD hier in 

staat en dat waardeert. Het gaat er dan om hoe de organisatie daaraan uitvoering 

geeft. Zie het als een trechter waarbij de organisatie van de OD het sluitstuk is en 

niet het begin.  

Voorts is van belang dat de regionale handhavingsstrategie wordt meegenomen en 

dat ook volksvertegenwoordigers bij de visitaties worden betrokken. bijvoorbeeld 

door het vormen van een klankbordgroep. Doel daarvan is hen meer bewust te 

maken van de problematiek en het werk van de OD-en. Van belang is ook na te gaan 

of de bestuurders meegaan in de ontwikkelingen en het belang van de leefomgeving 

boven het lokale bestuurlijke belang stellen.  

Het IBP heeft veel producten opgeleverd. Bezie welke daarvan nu in de visitatieronde 

een rol kunnen spelen: zijn die geïmplementeerd? Worden ze in de naaste toekomst 

geïmplementeerd?   



Aan de OD-en zou (niet-financiële) hulp geboden kunnen worden op punten waar dat 

nodig is. dat kunnen verschillende onderwerpen zijn. Soms zijn vastgelopen 

structuren los te maken met begeleiding.  

 

De Raad zal in het najaar bijeen komen als de plannen voor de volgende 

visitatieronde verder uitgewerkt zijn. 

Ten slotte zouden we willen adviseren in de Raad een lid van het (milieu)OM op te 

nemen, zoals oorspronkelijk ook de bedoeling was. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de Raad van advies, 

Winnie Sorgdrager, voorzitter 

  

 


